
Odgovori na
delegatska
vprašanja

OBCINSKA SKUPŠČINA
Vprašanje
Krajevna skupnost Zado-

brova -Sneberje: »Napro-
šamo podjetje za PTT promet
Ljubljana za pisne odgovore
na vprašanja:

— v kakšni fazi je gradnja
oziroma napeljava primar-
nega kabelskega omrežja;

— kdaj je predviden ra-
zvod sekundarnega kabel-
skega omrežja v naseljih
Novo Polje, Zadobrova in
Sneberje ter

— kakšna je finančna kon-
strukcija sofinnnciranja kra-
janov?«

Odgovor
Za gradnjo telefonskega

omrežja na območju nove te-
iefonske centrale v Polju
(primarni in sekundarni del)
je podpisana pogodba ?a izva-
janje del s Tegradom. Zače-
tek del: julija letos; potekajo
na naslednjih območjih:
Novo Polje, Sneberje
(delno), Zgornja Zadobrova,
Polje, Slape, Vevče, Studenec
(delno) in na Kašeljski cesti.

Pogodbeni rok za dokon-
čanje del je 30. november
198.v Pri tej gradnji krajani s
finančnimi sredstvi ne sodelu-
jejo-

Podjetje za PTT
promet Ljubljana

Vprašanje
Krajevna skupnost Polje:

»Kdaj se bosta lahko dve so-
seski v Polju, ki imata indivi-
dualni kurilnici, priključili na
toplovod?«

Odgovor
Pošiljamo kopijo dopisa, s

katerim je DO Energetika
odgovoriia na delegatsko
vprašanje, ki ga je delegat KS
Polje postavil že na ;;eji
skupščine občinske stano-
vanjske skupnosti v letu
1982. Sedanje delegatsko
vprašanje je namreč iden-
tično zgoraj omenjenemu
vprašanju.

Odgovor DO Energetika z
dne 1. 12. 1982

Področje zazidalnega
otoka MS-6 bo predvidoma
oskrbovano s toplotno ener-
gijo za ogrevanje iz vroče-
vodnega sistema sočasno z
gradnjo novih stanovanjskih
sosesk MS 7, 8, 9 (predvi-
doma po letu 1990). Prav
tako bo takrat zgrajeno tudi
plinsko omrežje.

Danes prikl jučitev kotlarne
na vročevodni sistem ni
možna. Priključilev le-te na
plinsko omrežje je sicer teh-
nično možna. vendar zahteva
izredno visoka investicijska
vlaganja (priključni plinovod
MS-4, do kotlarne — ok.
20.000.000 din).
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